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z médií

Pojišťovny už nepřispívají na dioptrické brýle

vloženo: 1.8.2019, 23.45

Michal KUBAL, moderátor -------------------- Jedna věc, která je aktuální, ve zdravotnictví zůstane na úkor
některých lidí víc peněz už ode dneška. Právě 1. srpnem končí příspěvky a slevy na brýle....

VZP přidá letos na péči dvě miliardy korun. Rozpustí na to část svých rezerv, odbory žádají víc

vloženo: 1.8.2019, 23.10

Všeobecná zdravotní pojišťovna (VZP) pošle ještě letos do zdravotnictví dvě miliardy korun navíc, v příštím
roce přidá další tři miliardy. Peníze mají zaplatit více péče, dražší léky nebo podpořit péči...

Financování českého zdravotnictví

vloženo: 1.8.2019, 22.40

V Událostech teď Vít Kaňkovský, místopředseda sněmovního výboru pro zdravotnictví. Dobrý večer, mají
podle vás pojišťovny držet na účtech ty desítky miliard na horší ekonomické časy, anebo ten systém má...
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Víc zdravotně postižených dosáhne na příspěvek na kompenzační pomůcky

vloženo: 12.7.2019, 12.00

Na státní dotaci na takzvané zvláštní pomůcky dosáhne širší okruh postižených lidí. Sněmovna to dnes v
poslanecké novele schválila. Změnu zákona připravil poslanec KDU-ČSL Vít Kaňkovský s Národní radou
osob...

Víc těžce nemocných dosáhne na příspěvek na kompenzační pomůcky, schválila Sněmovna

vloženo: 12.7.2019, 11.26

Sněmovna v pátek odklepla novelu zákona o poskytování dávek osobám se zdravotním postižením. Nově by
díky ní měli mít nárok na dotaci na kompenzační pomůcky i lidé s těžkým onemocněním srdce, plic a cév
v nohách....
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Na dotace na pomůcky zřejmě dosáhne širší okruh postižených lidí

vloženo: 12.7.2019, 11.23

Praha - Na státní dotaci na takzvané zvláštní pomůcky zřejmě dosáhne širší okruh postižených lidí.
Sněmovna to dnes v poslanecké novele schválila. Příspěvek na nejnákladnější z těchto pomůcek, jako jsou...

Výbor vyzval Maláčovou, aby znovu jednala s MF o doplacení služeb

vloženo: 11.7.2019, 22.23

Praha - Ministryně práce Jana Maláčová (ČSSD) by měla začít do poloviny srpna vyjednávat s ministryní
financí Alenou Schillerovou (za ANO) o další miliardě korun pro sociální služby. Na příštím...
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Interpelace ve věci Krize v domácí zdravotní péči

vloženo: 11.7.2019, 21.00

Poslanecká sněmovna 11.7.2019 - Ústní interpelace Víta Kaňkovského na ministra zdravotnictví Adama
Vojtěcha ve věci: Krize v domácí zdravotní péči.

Možnost řešení: snížení nákladů

vloženo: 8.7.2019, 07.52

Zaměstnanci ve veřejných službách mají povinně brát více peněz. Přikazuje to vládní nařízení. Tento
dokument zvýšil takzvané zvláštní příspěvky i tarify některým pracovníkům. Doplatit to mají kraje. V případě
Vysočiny...
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Sněmovna zřejmě nezvýší dotaci postiženým na zvláštní pomůcky

vloženo: 2.7.2019, 14.45

Praha 1. července (ČTK) - Rozšíření okruhu postižených lidí s nárokem na dotaci na takzvané zvláštní
pomůcky Sněmovna zřejmě schválí. Státní příspěvek na nejnákladnější z těchto pomůcek, jako jsou šikmé...

Maláčová chce dostat lidi z drahých ubytoven. Těm však hrozí, že skončí na ulici

vloženo: 30.6.2019, 18.30

Ministryně práce a sociálních věcí Jana Maláčová (ČSSD) se rozhodla vyrazit do boje proti obchodníkům
s chudobou, kteří nejvíce odírají nejchudší zájemce o bydlení. V současné době se totiž lidé mohou setkat
s tím, že v některých ubytovnách platí...

Pokud kraje nedostanou na služby další peníze, zvolí krizový plán

vloženo: 28.6.2019, 07.35

Praha 27. června (ČTK) - Pokud kraje nedostanou od státu další peníze na dofinancování sociálních služeb,
budou muset přistoupit ke krizovým plánům v péči o seniory, postižené a další potřebné.
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Sněmovně ani 15 hodin nestačilo k rozhodnutí o nedůvěře vládě

vloženo: 27.6.2019, 23.35

Praha 27. června (ČTK) - Sněmovna ani po 15 hodinách jednání o nedůvěře vládě nedospěla k hlasování. O
největší rozruch se v noční debatě postarala ministryně práce a sociálních věcí...

Zeman: S dřevem pomůže Čína a chalupu si tu nechám

vloženo: 26.6.2019, 08.40

Prezident Miloš Zeman včera v Jihlavě zahájil třídenní návštěvu Vysočiny. Jeho první kroky vedly na krajský
úřad. Někteří zastupitelé se setkání s hlavou státu vyhnuli.
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Poslanci schválili zavedení sdíleného lékového záznamu

vloženo: 25.6.2019, 22.30

Po osmi měsících od předložení vládou do poslanecké sněmovny schválili poslanci návrh novely, která
zavádí sdílený lékový záznam pacienta. Pokud projde senátem hladce, mohl by začít fungovat od příštího
jara.


